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Novice iz DITP c

Strokovna ekskurzija DITP  
tokrat v Palomo
DITP excursion to Paloma

This year, members of the Pulp and Paper Engineers and Technicians Association (DITP) visited the Paloma factory 
as part of a professional excursion, where we saw a new paper machine, a rewinding machine and a warehouse 
for master rolls. We were warmly welcomed by the Paloma team, led by the president of the board, Stevan Lomić. 
We also took advantage of the excursion for a meeting of the General Assembly, which was held at the Sirk farm 
stay in Zgornja Velka, where we were spoiled with local cuisine.

Letos smo člani Društva inženirjev in 
tehnikov papirništva Slovenije (DITP)  
v okviru strokovne ekskurzije obiskali 
tovarno Paloma, kjer smo si ogledali 
nov papirni stroj, previjalni stroj in 
skladišče matičnih zvitkov. Ekipa 
Palome na čelu s predsednikom uprave 
Stevanom Lomićem nas je lepo sprejela. 
Ekskurzijo smo izkoristili še za občni 
zbor, ki je potekal na turistično-izletniški 
kmetiji Sirk v Zgornji Velki, kjer so nas 
razvajali z domačo kulinariko. 

 
V sredo, 22. junija 2022, smo se člani DITP 

iz Papirnice Vevče, Goričan, Naravoslovno-
tehniške fakultete Univerze v Ljubljani, podje-
tja MyCol ter Inštituta za celulozo in papir še 
vsi zaspani z avtobusom odpeljali v smeri 
Palome. Kratek postanek smo naredili še v 
Celju, kjer smo pobrali kolege iz Radeč, 
Muflona in Vipapa. Pot smo nadaljevali v 
smeri Sladkega Vrha in še pred dogovorjeno 
uro prispeli na cilj, kar nam je omogočilo, da 
smo se z jutranjo kavico vsaj približno zbudili. 

 
Po tovarni Paloma … 

Predstavniki Palome s predsednikom upra-
ve Stevanom Lomićem na čelu so nas zelo 
lepo sprejeli in se potrudili tako s predstavitvijo 

DITP

Ekipa iz Palome / Paloma team

Udeleženci med predstavitvijo / DITP members during the presentation

njihovih projektov kot tudi z vodenjem po 
proizvodnji. Ogledali smo si novosti v tovarni 
Paloma: nov papirni stroj, previjalni stroj in 
skladišče matičnih zvitkov. Imeli pa smo pri-
ložnost videti tudi zaplet z utrgom papirja in 
se na lastne oči prepričati, da s(m)o papirni-
čarji res carji; obvladati takšno hitrost stroja, 

takšne količine papirja v tako kratkem času … 
Lahko rečem samo: »Klobuk dol.« Zanimivo 
je bilo opazovati tudi uigranost ekipe. Zdelo 
se je, da prav vsak ve, kaj dela, kar je pripo-
moglo, da so utrg papirja hitro rešili. Ob izho-
du so nas prijetno presenetili še s praktičnim 
darilcem. 
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Občni zbor 
Ekskurzijo smo izkoristili še za občni zbor, 

ki je bil na turistično-izletniški kmetiji Sirk v 
Zgornji Velki, kjer so nas razvajali z domačo 
kulinariko. Marko Jagodič, predsednik DITP, je 
vse člane seznanil z delovanjem društva in fi-
nančnim stanjem v letu 2021, predstavil pa 
tudi delovanje društva za leto 2022 in 2023. 
To ostaja enako; organizacija simpozija, stro-
kovne ekskurzije in revija Papir. Vse člane je 
povabil na praznovanje 50-letnice DITP. 

 
Odlični predlogi za boljše 
spoznavanje med člani 

Vse lepo se enkrat konča in polni lepih vtisov 
ter s polnimi želodčki smo se odpravili proti Lju-
bljani. Čas na avtobusu sem izkoristila še za 
krajšo anketo in člane DITP vprašala, kaj pogre-
šajo, česa si želijo in kaj pričakujejo od društva. 
Skupaj smo ugotovili, da se člani med seboj 
sploh ne poznamo, saj v papirnicah vsak leto 
prihaja do kadrovskih sprememb, ki jim težko 
sledimo. Na vprašanje, kaj bi po njihovem dru-
štvo moralo narediti, da bi se člani spoznali, pa 
smo dobili veliko predlogov: organizacija dru-
žabnega dogodka s športnimi igrami, karaoka-
mi, družabnimi spoznavnimi igrami, živo glasbo, 
nastopom komika (konkretno je bil nominiran 
Matjaž Javšnik), tek v Postojnski jami, dogodek, 
ki bi omogočal poleg hotelske namestitve tudi 
spanje v kampu in še več norih idej se je poro-
dilo. Zdaj je treba samo najti način, katero od 
teh lahko že v prihodnjem letu tudi uresničimo. 

Tea Kapun, Inštitut za celulozo in papir

Tomaž Stergar, Naravoslovnotehniška  
fakulteta Univerze v Ljubljani 
»Moji vtisi so lepi. Bilo je živahno. Mislim, 
da bi bilo dobro, če bi večkrat obiskali kako 
tovarno in se seznanili z napredkom v pa-
pirni oz. grafični industriji. Morda tudi v tu-
jini. V Avstriji smo že bili, kaj pa morda 
Italija? Skratka, bilo je fino.« 
 
Bor Samec, Papirnica Vevče 
»Bil sem prijetno presenečen, kako so v 
Palomi lepo poskrbeli za nas; kako so nam 
lepo predstavili vse projekte, ki jih imajo. 
Popeljali so nas po proizvodnji. Mogoče 
predlog za prihodnje kakšna dvodnevna 
ekskurzija. Tudi pogostitev v Palomi je bila 
super, prav tako kmečki turizem Sirk.« 
 
Barbara Šumiga, MyCol 

»Ekskurzija DITP v papirnico Paloma je bi-
la zelo zanimiva, še zlasti predstavitev o no-
vem papirnem stroju in kakšen logistični za-
logaj sta bila transport in montaža ogrom-
nega jenki valja, ki je srce tega stroja. Ravno 

tako je veliko pozornosti požela predstavitev 
velike in zahtevne investicije, ki je takrat po-
tekala – postavitev novega avtomatiziranega 
skladišča. Zelo sem hvaležna zaposlenim v 
Palomi, saj so nam pripravili zelo topel spre-
jem ter nam izčrpno razložili in razkazali 
proizvodnjo higienskih izdelkov od razpuš-
čanja celuloze do končnega pakiranja in 
skladiščenja. Organi zacija ekskurzije in po-
gostitev na turistični kmetiji sta bili odlični. 
Upam, da bo kmalu sledila nova.« 
 
Maks Pregrad, Vipap Videm Krško 
»Po dveh letih izolacije smo končno doča-
kali tudi ekskurzijo DITP. Za ogled novega 
papirnega stroja v Palomi je bil v našem 
podjetju med člani velik interes in smo se 
obiska številčno udeležili. Bili smo navdu-
šeni nad investicijami v Palomi. Lepo je vi-
deti, da se tudi v teh težkih časih v naši 
panogi da in se splača investirati v posodo-
bitve proizvodnje papirja. Hvala še enkrat 
ekipi Palome za lepo organizirano ekskur-
zijo in veliko uspeha tudi v prihodnje.«

Vtisi udeležencev strokovne ekskurzije DITP

Papirni stroj v Palomi / Paper machine in Paloma 

Po uspešni ekskurziji / After a successful excursion 
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